

VELVET
COLLECTION

BALADA & CO.



VELVET COLLECTION

with finest fabrics from Dedar's Adamo & Eva Collection

GREEN



668 - Mousse



665 - Olive



669 - Cactus

Seit dem 13. Jahrhundert wurde Samt von Mailänder Webereien für opulente Wandbezüge und prunkvolle Kleider gefertigt. Seine Exklusivität lag besonders in seiner aufwendigen Fertigungsweise begründet. Auch heute noch steht Samt für Eleganz, Luxus und ein außergewöhnliches optisches und haptisches Erlebnis.

Since the 13th Century, the weaving mills in Milan have been producing velvet for lavish wall coverings and stunning clothing. Its exclusivity was particularly rooted in the complex production process. Still today, velvet stands for elegance, luxury, and an extraordinary experience in sight and touch.





Left: No. 35 XL Brass Edition, Lampshade Col. 669 - Cactus
Middle: No. 35 XS Brass Edition, Lampshade Col. 645 - Olive
Right: No. 43 S Brass Edition, Lampshade Col. 668 - Mousse



Left: No. 43 S Brass Edition, Lampshade Col. 668 - Mousse
Right: No. 35 XS Brass Edition, Lampshade Col. 645 - Olive

BLUE



670 - Notte



604 - Indigo



672 - Acier

Das Mailänder Traditions Haus Dedar steht für hochwertige Textilien, die aus feinsten Garnen und mit viel Liebe zum Detail gefertigt werden. Das Familienunternehmen versteht es wie kein anderes Textilhaus, das Gefühl von Luxus und Eleganz auf seine Stoffe zu übertragen.

Dedar is a Milan company steeped in tradition that stands for high-quality textiles produced from the finest threads with utmost attention to detail. Like no other textile producer, this family company understands how to transfer the feeling of luxury and elegance into its materials.





Left: No. 43 S Fenix NTM™, Lampshade Col. 672 - Acier
Middle: No. 43 XS Fenix NTM™, Lampshade Col. 670 - Notte
Right: No. 35 XL Fenix NTM™, Lampshade Col. 670 - Notte



Left: No. 35 XL Brass Edition, Lampshade Col. 670 - Notte
Middle: No. 43 XS Fenix NTM™, Lampshade Col. 670 - Notte
Right: No. 35 S Fenix NTM™, Lampshade Col. 672 - Acier



RED



619 - Prugna



616 Cayenne



615 - Safran

Die schimmernd matte Textur der Adamo & Eva Kollektion kommt auf den Leuchtschirmen von Balada & Co. in besonderem Maße zur Geltung. Das Changieren der weichen Samtstruktur entfaltet auf der charakteristischen Schirmform eine mystische Farbtiefe. So entstehen außergewöhnliche Schmuckstücke mit Charakter und Präsenz.

The shimmering texture of the Adamo & Eva Collection particularly comes to shine on the lampshades from Balada & Co. The iridescence from the soft velvet structure unfolds a mystical depth of color along the shade's characteristic form. This creates extraordinary gems of ornamentation that exude character and presence.





No. 47 L Fenix NTM™
Lampshade Col.
619 - Prugna



Left: No. 35 XS Fenix NTM™
Lampshade Col. 631 - Dune
Right: No. 43 S Fenix NTM™
Lampshade Col. 616 - Cayenne

Velvet Selection

15 komplementäre Farben wurden behutsam und mit viel Sorgfalt aus der Dedar-Kollektion Adamo & Eva ausgewählt. Sie ergänzen sich in ihren Farbspektren und lassen sich untereinander kombinieren.

Sanft, tiefgründig und reich in Ihrer Ausstrahlung bieten sie einen spannenden Kontrast zu den charaktervollen Leuchtenfüßen aus Messing oder Fenix Nano Tech Matt Material und prägen einen mondän-urbanen Lebensstil.

15 complementary colors have been selected with great meticulousness and care from Dedar's Adamo & Eva Collection. Their color spectra are complementary and can be mixed and matched with one another.

With softness, depth, and richness in their vibrancy, they deliver an exciting contrast to the distinctive lamp bases made from brass or Fenix Nano Tech Matt, characterizing chic urban lifestyle.



669 - Cactus



645 - Olive



668 - Mousse



619 - Prugna



616 Cayenne



615 - Safran



670 - Notte



604 - Indigo



672 - Acier



639 - Argent



625 - Rose thé



626 - Magnolia



638 - Nero



677 - Beige



631 - Dune



SPECIAL THANKS TO

Nicolas Martin-Beaumont
Photography

Böhmler Einrichtungshaus GmbH
Kymo GmbH
Wall&Deco S.r.l

© 2018 Balada & Co.
info@balada.de
+49 (0) 89 74654884
Koenigsdorfer Strasse 15
81371 Munich, GERMANY

balada.de